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c88_124988.htm 第一部分：听力理解第一节:听下面5段对话。

每段对话后有一个小题，从题中所给的A、B、C三个选项中

选出最佳选项，并标在试卷的相应位置。听完每段对话后，

你都有10秒钟的时间来回答有关小题和阅读下一小题。每段

对话仅读一遍。例:1. M: Well, I wonder why the office is still not

open.W: But its not yet eight. In fact, its only a quarter to eight.1. At

what time does the office open? [A] 7:45. [B] 8:15. [C] 8:00.2. W:

Did you go to the theatre last Saturday? M: Yes, I saw "The Tea

House". The acting was excellent.2. What did the man do last

Saturday? [A] He saw a play. [B] He acted in a play. [C] He went to

the tea house.第二节:听下面5段对话或独白。每段对话或独白

后有几个小题，从题中所给的A、B、C三个选项中选出最佳

选项，并标在试卷的相应位置。听每段对话或独白前，你将

有时间阅读各个小题，每小题5秒钟；听完后，各小题将给

出5秒钟的作答时间。每段对话或独白读两遍。例：W: Can I

help you? M: Yes. I bought this radio two days ago, but Im afraid it

doesnt work. Id like to change it for another one. W: Oh, dear. Yes,

of course. Have you got your receipt? M: Yes, here it is. W: Thank

you. Just a moment, please.1. Where does this conversation take

place? [A] In a store. [B] In a factory. [C] In a museum.2. What is

the most probable result of the conversation? [A] The man got his

radio repaired [B] The man got a new receipt. [C] The man got a

new radio.第二部分：英语知识运用第一节：单项填空从A、B



、C、D四个选项中, 选出可以填入空白处的最佳选项，并在

答题卡上将该项涂黑。例:1. Paul doesnt have to be made

_________. He always works hard. [A] study [B] to study [C]

studied [D] studying2. I first met Lisa three years ago when we

_______ at a radio station together.[A] have worked [B] had been

working [C] were working [D] had worked 100Test 下载频道开通
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